
Träff med Vägverket den 8 november 2012 

Närvarande: Kent Rosenqvist, Lennart Larsson, Eva Hoff samt Kjell Arne Blom, 

planerare på Vägverket. 

Rondell väg 315 – E45 

Ingen rondell, största anledningen kostnaden på 5-7 milj samt ogynnsamt läge. 

Planering 

Planeringen för vårt områden är klart tom 2021. Ombyggnad av väg 315 ligger 

som prio 1, beräknas 2013-2015. 

Gång / cykelväg 

Om en by vill bygga gång eller cykelväg själva så kan man få riktlinjer hur det 

skall byggas av vägverket. Bygger man efter de riktlinjerna så kan man överlåta 

vägarna till vägverket som då tar över skötsel och drift av vägarna. En eventuell 

cykelväg-trottoar vid Norsgården och in emot Grindes (där vägen är så smal) får 

man lov att trycka på Bergs kommun som kontaktar vägverket. 

Skyltar 

Vid skyltärenden skriver man till Patrik Cederberg, trafikverket. 

Ansökningshandlingar finns på hemsidan 

Galviken 

Vägverket ställer sig positiva till en infart till parkeringen på Galviken. 

Bidrag 

Bidrag till investeringar av enskilda vägar finns att söka ca 1 milj. kronor. 

Bidrag till drift och underhåll av enskilda vägar finns drygt 1 milj. kronor. 

Gatubelysning 

När det gäller frågor om belysningen utmed vägverkets vägar så vänder man sig 

till Anette Bergman, Vägverket i Härnösand. 

Infart 

När det gäller infarterna till industriområdet så är det kommunen som skall 

ansöka hos Vägverket 

Önskemål 

Ang. andra önskemål så får man skriva till Region Mitt och framföra dem. 

Vid pennan. Eva Hoff 



 

   


